
МІСЦЕВЕ САМОВРЯДУВАННЯ
ЖОВТОВОДСЬКА МІСЬКА РАДА VII СКЛИКАННЯ

Постійна комісія з питань соціально-економічного розвитку міста, бюджету
та фінансів, торгівлі, послуг та захисту прав споживачів

Бульвар Свободи,33, м.Жовті Води, Дніпропетровська обл., 52204 e-mail: info@gvvyk.dp.ua ЄДРПОУ 04052086

ПРОТОКОЛ ЗАСІДАННЯ КОМІСІЙ

№ f S #  від«

Присутні члени комісії:
* S  ТУІ

Запрошені:
_______________________________________________________________________________________________

Головуючий: _ Ж ,

ЧЕРГА ДЕННА:

Питання 1

Про збільшення статутного фонду КП "Жовтоводськтепломережа".
Доповідач: Хавренко О.В. -  заступник директора КП "Жовтоводськтепломережа" .
Комісія розглянула дане питання та рекомендувала управлінню ЖКХ разом з 
фінуправлінням, юридичним відділом та відділом економіки доопрацювати дане питання і 
винести його на розгляд комісії у липні.

Усі члени комісії проголосували: «за» - 5; «утримались» - 0 ; «проти» - 0

Питання 2

Про упорядкування умов оплати праці міського голови, секретаря
Жовтоводської міської ради, першого заступника міського голови, заступника міського
голови та керуючого справами (секретаря) виконавчого комітету Жовтоводської
міської ради.

Доповідач: Петрик Л. -  головний спеціаліст по роботі з кадрами
Усі члени комісії проголосували: «за» - 5; «утримались» - 0 ; «проти» - 0

Питання З

Про затвердження актів приймання-передачі продуктів харчування, які передані
з балансу комунального закладу дошкільної освіти (ясел-садка) комбінованого типу
№33 "Перлинка" Жовтоводської міської ради на баланс комунальних закладів 
дошкільної освіти

Доповідач: Левіна Л. - начальник відділу освіти
Усі члени комісії проголосували: «за» - 5; «утримались» - 0 ; «проти» - 0
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Питання 4

Про внесення змін до рішення Жовтоводської міської ради від 24.12.2019р. 
№3299-62/VII «Про затвердження витрат по заходам «Державної цільової програми 
радіаційного і соціального захисту населення м. Жовті Води на 2013 - 2022 роки» на 
2020 рік»

Доповідач: Бока В. - начальник відділу охорони здоров’я
Усі члени комісії проголосували: «за» - 5; «утримались» - 0 ; «проти» - 0

Питання 5

Про внесення змін до рішення Жовтоводської міської ради від 20.12.2017 року 
№1241-35(I)/VII "Про затвердження напрямів діяльності та заходів Програми розвитку 
житлово-комунального господарства міста Жовті Води на 2018-2020 роки".

Доповідач: Ворожко Я. - начальник Управління ЖКГ 
Паніна В.О. : уточнила у начальника управління ЖКГ чи доцільно розпочинати роботи по 
Водогону по вулиці Нова, чи можливо ці роботи виконати в два етапи з переходом на 2021 
рік, так як на даний момент проект забезпечений коштами на 2020 рік вище на 55%.

Ворожко Я : повідомила, що такі роботи виконуються в один етап від початку і до кінця, 
Інакше 500,0 тис. грн. будуть використано безцільно, неефективно.
Комісія після погодження з головою Комісії ЖКГ, рекомендувала:

1. Управлінню ЖКГ (Ворожко Я.) внести зміни до «Програми розвитку житлово- 
комунального господарства міста Жовті Води на 2018-2020 роки» на 2020 рік в 
частині перенесення робіт по Водогону по вул. Нова на 2021 рік з передбаченням 
фінансування у повному обсязі.

2. Фінасовому управлінню (ШмігельА.) вивільненні кошти в сумі 500,0 тис. грн. 
перерозподілити між іншими розпорядниками коштів , а саме: на ремонт покрівлі 
ліцею та виконання робіт за робочим проектом «Капітальний ремонт медичного 
пункту за адресою вул. Лісова,6А» (медичний кабінет).

Усі члени комісії проголосували: «за» - 5; «утримались» - 0 ; «проти» - 0

Питання 6

Про внесення змін до рішення Жовтоводської міської ради від 20.12.2017 року 
№1243-35(I)/VII "Про затвердження напрямів діяльності та заходів Програми 
ремонту, реконструкції автомобільних доріг та пішохідних доріжок м. Жовті Води на 
2018-2020 роки".

Доповідач: Ворожко Я. - начальник Управління ЖКГ 
Усі члени комісії проголосували: «за» - 5; «утримались» - 0 ; «проти» - 0

Питання 7

Про затвердження заходів на 2020 рік на виконання Програми розвитку 
кому нальних закладів культури та проведення заходів в галузі культури та мистецтва 
в місті Жовті Води на 2016-2020рр.

Доповідач: Кузьминська О. - начальник культури
Усі члени комісії проголосували: «за» - 5; «утримались» - 0 ; «проти» - 0

Питання 8

Про перейменування комунального закладу позашкільної освіти дитячо- 
юнацька спортивна школа Жовтоводської міської ради та внесення змін до статуту. 

Доповідач: Лауда О. - начальник відділу молоді і спорту



Комісія розглянула дане питання та з урахуваннями внесення змін усі члени комісії 
проголосували: «за» - 5: «утриматись» - 0 ; «проти» - 0

Питання 9

Про внесення змін до рішення Жовтоводської міської ради від 30.11.2016 року № 
595 -17/VII "Про затвердження Програми забезпечення громадського порядку та 
громадської безпеки на території м. Жовті Води на 2017-2020 роки" (зі змінами).

Доповідач: Рябоконь В. - начальник відділу з питань ВПО, ЦЗ та ОР
Усі члени комісії проголосували: «за» - 5; «утримались» - 0 ; «проти» - 0

Питання 10

Про продовження дії рішення Жовтводської міської ради від 28.11.2018 року № 
2377-46(І)/ІІ «Про встановлення ставок та пільг із сплати податку на нерухоме майно, 
відмінне від земельної ділянки на 2019 рік з урахуванням внесених змін».

Доповідач: Шмігель А. - начальник фінансового управління
Усі члени комісії проголосували: «за» - 5; «утримались» - 0 ; «проти» - 0

РОЗГЛЯД ПИТАНЬ 

Питання 11

Про розгляд службової записки від 18.06.2020р. №1/4-649-01-14 начальника 
відділу охорони здоров’я Бокої В. щодо виділення додаткових коштів КНП «ЦПМСД» 
Доповідач: Паніна В. -  голова комісії доповіла про звернення Бокої В. та надання 
додаткових коштів у сумі 273,0 грн. для виконання робіт за робочим проектом «Капітальний 
ремонт медичного пункту за адресою вул. Лісова,6А.
Комісія розглянула дане питання та рекомендувала фінуправлінню передбачити кошти у 
сумі 273,0 тис. грн. на роботи «Капітальний ремонт медичного пункту за адресою вул. 
Лісова,6А» (медичний кабінет).
Усі члени комісії проголосували: «за» - 5; «утримались» - 0 ; «проти» - 0

Питання 12

Про розгляд службової записки від 18.06.2020р. №1/4-650-01-14 начальника 
відділу охорони здоров’я Бокої В. щодо виділення додаткових коштів КНП 
«Жовтоводська міська лікарня».
Доповідач: Паніна В. -  голова комісії доповіла про звернення Бокої В. та надання 
додаткових коштів у сумі 498,732 грн. для виконання робіт з монтажу та 
пусконалагоджування автоматичної пожежної сигналізації та системи оповіщення людей при 
пожежі в приміщеннях будівлі №1, за адресою вул. Кропоткіна,16
Комісія розглянула дане питання та рекомендувала КНП «Жовтоводська міська лікарня»:

1. Проаналізувати стан виконання кошторису та віднайти внутрішні резерви для 
виконання вищезазначених робіт.

2. Поінформувати комісію щодо виконання пункту 1 на засіданні бюджетної комісії у 
липні.

Усі члени комісії проголосували: «за» - 5; «утримались» - 0 ; «проти» - 0

Питання 13

Про розгляд листа від керівництва КНП «Жовтоводська міська лікарня» від 
16.06.2020р. № 2/4-2283-01-13 щодо перерозподілу коштів по підприємству КНП 
«Жовтоводська міська лікарня».

З



Доповідач: Паніна В. -  голова комісії доповіла щодо внутрішнього перерозподілу коштів на 
виконання гострих потреб лікарні. Комісія розглянула дане питання та погодила лист КНП 
«Жовтоводська міська лікарня».
Усі члени комісії проголосували: «за» - 5; «утримались» - 0 ; «проти» - 0

Про розгляд службової записки Служби у справах дітей від 16.06.2020р. № 4/4- 
652-01-14 щодо передбачення коштів на придбання транспортного засобу для ДБСТ 
Паніної В.В.
Доповідач: Сергеева І.М. -  начальник служби у справах дітей доповіла про звернення 
матері-виховательки Паніной В.В. (від 11.06.2020р. №4/4-625-01-140), відповідно до 
Постанови КМУ №564 від 26.02.2002р. «Про затвердження Положення про дитячий будинок 
сімейного типу» щодо надання транспортного засобу.
Комісія розглянула дане питання та рекомендувала ССД опрацювати питання з 
благодійними організаціями щодо можливості придбання транспортного засобу для ДБСТ 
Паніної В.В.

Паніна В.О. в участь у голосування не приймала

Усі члени комісії проголосували: «за» - 5; «утримались» - 0 ; «проти» - 0

Про розгляд службової записки Служби у справах дітей від 11.06.2020р. № 4/4- 
621-01-14 щодо створення Центру соціально-психологічної реабілітації дітей.
Доповідач: Сергеева І.М. -  начальник служби у справах дітей доповіла про необхідність 
тимчасового влаштування дітей, а саме відповідно до Постанови КМУ №87 від 28.01.2004 р. 
«Про затвердження Типового положення про центр соціально-психологічної реабілітації 
дітей» створення такого центру у місті Жовті Води.
Малоок О.І. -  запропонувала начальнику служби опрацювати питання: хто буде 
вихователями центру, хто готуватиме їжу, хто пратиме, яка сума витрат на комунальні 
послуги, утримання однієї дитини в день, з Дердпродслужбою щодо виконання санітарних 
норм.
Крім того, Малоок О.І. -  запропонувала відділу освіти (Левіній Л.В.) переглянути мережу 
спеціальних груп по садочкам, довести до одного стандарту. Опрацювати питання щодо 
оплати за харчування батьків в логопедичних групах.

Комісія розглянула дане питання та рекомендувала:
1 Створити Центр соціально-психологічної реабілітації дітей за рахунок скорочення 

дитячих садочків.
2. ССД підготувати усі розрахунки по Центру та доповісти на засіданні у липні.
З - Реорганізувати Службу у справах дітей в самостійну одиницю (розпорядник коштів) 

відповідно до норм діючого законодавства.
4. Відділу освіти (Левіній Л.В.) переглянути мережу спеціальних груп по садочкам, 

довести до одного стандарту. Опрацювати питання щодо оплати за харчування 
батьків в логопедичних групах. Доповісти на засіданні бюджетної комісії у серпні.

Усі члени комісії проголосували: «за» - 5; «утримались» - 0 ; «проти» - 0

Питання 14

Питання 15

/
Голова постійної комісії В. ПАНІНА

Секретар комісії В. ЖУШМАН


